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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

Nr. 1/05.01.2022 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 05.01.2022 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței 

extraordinare cu convocare de îndată. 

       Ședința începe la ora 1400, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu, secretarul general al comunei Bughea de Jos. 

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 1/04.01.2022  

        Președintele de ședință este ales dl Bogdan Coman care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe 

ordinea de zi. 

1. Proiect de hotărâre  privind utilizarea excedentului din anul 2021, pe anul 2022 – inițiator 

primar, Ion Dorel Tănăsescu 

 După aprobarea proiectului peivind ordinea de zi se trece la punctul 1: Proiect de hotărâre  privind 

utilizarea excedentului din anul 2021, pe anul 2022 

Acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitatea sa de 

inițiator aduce explicațiile necesare pe marginea proiectului, subliniind faptul că anul 2021 s-a încheiat fără 

niciun arierat. Deasemenea dl primar adaugă că la sfârșitul anului a fost o încasare foarte bună a 

impozitelor, acest lucru fiind posibil datorită acordării ajutorului pentru încălzire. Dl primar mai explică 

faptul că banii care for fi folosiți reprezintă plata salariilor pentru angajați aferene lunii decembrie, a 

indemnizațiilor aleșilor locali precum și a facturilor scadente.  

 Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) 

este adoptată HCL nr.1/05.01.2022. 

Deși nu există un alt punct pe ordinea de zi dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă s-au încasat 

și din amenzi 

Dl primar răspunde că s-au încasat și acestea, adăugând faptul că în ședința ordinară a acestei luni 

va fi prezentată și o informare privind stadiul încasărilor la finele anului 2021. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea întreabă din ce se compune excedentul. 

Dl primar răspunde că acesta este format din sumele necheltuite anul anterior. 

Dl viceprimar Oancea Bogdan mai întreabă pentru ce au fost făcute solicitări financiare către 

Consiliul Județean Argeș. 

Dl primar răspunde că a solicitat ajutor pentru lucrări, pentru întocmire proiect la Plăișorul Mare, 

pentru finalizarea lucrărilor la vestiare, pentru drumul Ciocan, pentrui poduri, pentru Școala Primară din 

Bratia.... 

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine spunând că proiectul de la Școala pimară Bratia este eligibil 

și vor fi primiți bani. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă care sunt veniturile proprii pentru anul2022. 

Dl primar răspunde că nu știe încă dar se va face o informare 

        Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1430 ,  pentru care am încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

 

 

Președinte de ședință                                     Secretar general 

    consilier local,                     Bogdan Ionuț Coman                                                            Bianca State-Golumbeanu 


